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Den nye bestyrelsen har indtil nu afholdt 2 bestyrelsesmøder.

Blandt de emner, der er blevet bragt op, er:

Hastighedsdæmpende foranstaltninger i krydset Hammelvej/Lyngåvej
Vi har rettet henvendelse til kommunen med henblik på at få billisterne til at sætte farten 
ned, når de kører gennem Lyngå. Specielt har vi gjort opmærksom på, at mange 
skolebørn krydser landevejen morgen og eftermiddag.
Helt konkret har vi foreslået, at sætte sådan et par ”dummies” op:
Det har

kommunen imidlertid afslået med den begrundelse, at de let bliver stjålet…

Derimod har kommunen nu indledt en trafikmåling for at få klarhed over problemets 
størrelse. Med baggrund i denne måling vil man overveje hvilke muligheder, der evt. kan 
iværksættes.

Bestyrelsen vil naturligvis følge op på sagen over for kommunen.

Renovering af trappe bag kirken
Vi har indhentet to alternative tilbud, og sendt en ansøgning til Landsbyrådet om midler til 
renovering af trappen. Bestyrelsen er ikke uvillig til at yde et bidrag af Borgerforeningens 
midler, men ser det primært som en opgave for Landsbyrådet at renovere trappen.

”Kun for Kvinder”
Arrangementet udsættes til en gang først i det nye år. Nærmere følger.

Juletræ
Traditionen tro bliver der opsat juletræ i krydset Hammelvej/Lyngåvej. I år med nye LED-
lyskæder og LED julestjerne.



Hvervekampagne
Da vi efterhånden kun er små 40 medlemmer (husstande), der har betalt kontingent til 
foreningen, synes vi, at det er på tide, at gøre opmærksom på fordelene ved at melde sig 
ind/betale kontingent.
Derfor har bestyrelsen været ’på gaden’ med et hvervebrev til alle husstande, der enten 
ikke har betalt kontingent eller som ikke tidligere har været medlem. Det drejer sig om små
200 husstande i foreningens ’naturlige’ optage område.

Mvh
Bestyrelsen/25. Oktober 2017


